
 
 
 

Referat fra generalforsamling i G/F INDKILDEN 20/04-17. 
 

Sted: Gug Skole, Solhøjsvej 2, 9210 Aalborg Sø  
Dato: torsdag den 20. april 2017, kl. 17.00 - 19.00 
 

Dagsorden:  
 
1. Valg af dirigent  
 

Peder Søndergaard foreslået og valgt. 
Formalia gennemgået og alt OK. 
Ud af 44 husstande deltog 23 (heraf 2 ved fuldmagt). 
Jyske Bank havde venligst sponsoreret forplejningen i form af lidt drikkevarer. 

 
2. Bestyrelsens beretning om foreningens virke i det forløbne år  
 

Bestyrelsens beretning fremført af formand Flemming Kristensen. (Er tilgængelig på 
hjemmesiden www.indkilden.dk ). 
Enkelte spørgsmål vedr. snerydning som tages op på et efterfølgende bestyrelsesmøde. 
Beretning godkendt. 
 
OBS.: Husk at besøge hjemmesiden www.indkilden.dk for at se vedtægter og ordensregler og 
meget andet.  

 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse med eventuel påtegning af revisor  
    Fremlæggelse af budget for kommende år, herunder fastsættelse af kontingent  
 

Regnskab og Budget fremlagt og gennemgået af Peder Søndergaard. 
 

Regnskabet godkendt. 
 

Budget 2017 fremlagt og gennemgået af Peder Søndergaard. 
 

Budget godkendt. 
 
Kontingent vedtaget uændret på 3300 kr./år. 
 
4. Behandling af indkomne forslag  
 

Ingen forslag modtaget. 
 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og bestyrelsessuppleanter  
 
a. Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg:  

 
i. Flemming Kristensen (genvalgt)  
ii. Peder Søndergaard (genvalgt)  
iii. Lars Ørsnes Christensen (genvalgt)  
iv. Carsten Schmidt (genvalgt)  
v. Louise Holm Lindhøj (genvalgt)  
 

http://www.indkilden.dk/
http://www.indkilden.dk/


 
 
 
b. Følgende bestyrelsessuppleanter er på valg:  
 

i. Nis Ovesen (genvalgt)  
ii. Thomas Buus Andersen (genvalgt) 
  

6. Valg af revisor samt suppleant for samme  
 
a. Følgende er på valg  
 

i. Lise Frost (revisor) (genvalgt)  
ii. Carsten Riis (revisorsuppleant) (nyvalgt)  

 
7. Eventuelt 
 
Der blev drøftet udbredelsen af Bjørneklo og hvad vi gør for at bekæmpe den. 

Jakob Nielsen, Aalborg kommune der deltog som gæst oplyste at man kunne ”Tippe” Aalborg kommune på 

deres hjemmeside. 

Formanden afsluttede herefter generalforsamlingen med en tak for god ro og orden. 

Bestyrelsen havde indbudt Jakob Nielsen og Charlotte Krag-Pedersen, Aalborg Kommune, By- og 

Landskabsforvaltningen, til at give en status på Egnsplanvejprojektet. 

Fin gennemgang der gav svar på mange spørgsmål. Bl.a. blev det oplyst at der vil blive bygget en 180 cm. 

høj støjvold på begge sider af Egnsplanvej langs sydsiden af de midlertidige boldbaner. 

Etablering af gangtunnel ved GUG BK’s nye boldbaner vil ske i august 2017 og kan give rystelser i 

undergrunden. Det samme vil være tilfældet ved etableringen af busvejen ved siden af Kærholtstien. 

Har man spørgsmål vedr. trafikomlægninger kan spørgsmål sendes via formand Flemming Kristensen til 

Aalborg Kommune. 

Referent Louise Holm Lindhøj. 


